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Slovo starosty

Zpravodaj obce | Ročník XX. | Vychází 2. října 2023

Hezký podzimní den všem spoluobčanům.
Doufám, že jste si užili letní měsíce a měli
jste dost času pro sebe a své blízké.

Po obci se šíří různé zvěsti a spekulace
o tom, na čem pracujeme a nepracujeme.
Proto jsem Vám připravil malé shrnutí.
V průběhu léta jsme připravovali projekty,
které bych rád dokončil do konce roku. Nyní
intenzivně pracujeme na těchto projektech:

• čističce odpadních vod za Obecním úřa-
dem, jako prvnímuselo dojít k vykácení
křovin, které bránily v instalaci čističky
včetně drenážních per;

• osvětlení a asfaltovém povrchu na cestě
Vondrák/Žitňan, kde v posledních
dnech dochází k přípravě cesty k asfal-
tování.

Máme i dlouhodobé aktivity na kterých neu-
stále pracujeme a po malých krůčcích po-
stupujeme kupředu. Jde hlavně o:

• kamerový systém na hlídání pořádku
v obci (představen na straně 11);

• pokračujeme s přípravou stavby obcho-
du. Máme podepsanou smlouvu s ČEZ
a SČVK o instalaci elektřiny a vody
na pozemek na návsi. Nyní čekáme
na konečné schválení územního plánu,
abychom mohli připravit projektovou
dokumentaci;

• jednáme se Sokolem Radimovice
o převedení sportoviště na obec;

• plánujeme získat dotaci na instalaci so-
lární elektrárny na obecní budovy a tím
značně pokrýt spotřebu elektrické
energie obce;

• prověřujeme možnost výstavby školky
v obci jako přístavbu k víceúčelové bu-
dově.

Jsem rád, že nás plno z Vás podporuje v na-
šich aktivitách a jste ochotni i přiložit ruku
k dílu.

Na závěr bych vám chtěl popřát, abyste si
co nejvíce užili poslední teplé a slunečné
dny před příchodem zimy.

–Robert Marek
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Zápis ze zasedání zastupitelstva 31. 7. 2023

Přítomno: 6 zastupitelů, 7 občanů

Oznámení o termínu zasedání zastupitelstva
vč. programu bylo vyvěšeno na úřední desce
dne 24. 7. 2023.

1. Zahájení – schválení programu,
jmenování zapisovatele a ověřovate-
lů zápisu
Program zasedání:

1. Zahájení - jmenování zapisovatele
a ověřovatelů zápisu.

2. Kontrola zápisu z minulého jednání
3. Pronájem obecního bytu
4. Pronájem nebytových prostor pro

provoz obchodu
5. Usnesení č. 34/2023 Prověření možnosti

vymáhání škody
6. Diskuze

Program jednání byl doplněn o body: —
Námitky proti programu: nejsou
Zapisovatelem byl určen: Hana Hanušová
Ověřovatelé zápisu: Vladimíra Tomšů, Vla-
dimír Kracík

Hlasování:

Program jednání byl schválen.

2. Kontrola zápisu z minulého
jednání
Usnesení č. 22/2013 – trvá (uzavření kupní
smlouvy)
Usnesení č. 2/2021 – trvá (aktualizace na-
řízení zimní údržba)
Usnesení č. 32/2022 – trvá (sportoviště)
Usnesení č. 32/2023 – trvá (inventarizace
majetku do 31.8.2023)

Usnesení č. 40/2023 – trvá (darovací smlou-
va)

3. Pronájem obecního bytu
Záměr pronájmu obecního bytu byl vyvěšen
na úřední desce od 7. 6. 2023 do 12. 7. 2023.
Obecní úřad přijal dvě žádosti o pronájem
bytu. Výběrová komise se sešla dne
20. 7. 2023 a vybrala jako nájemce paní Bur-
dovou.

Usnesení č. 48/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
pronajmout obecní byt paní Burdové od
2. 9. 2023. Smlouva na jeden rok za cenu pro-
nájmu 4 200 Kč + 4 500 Kč zálohy za služby.
a u k l á d á
starostovi podepsat s paní Burdovou ná-
jemní smlouvu.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení přijato

4. Pronájem nebytových prostor pro
provoz obchodu
Záměr pronájmu nebytových prostor pro
provoz obchodu s potravinami byl vyvěšen
na úřední desce od 7.6.2023 do 12.7.2023.
Obecní úřad přijal jednu žádost od sou-
časného nájemce pana Van Long Trink. Na-
bídnutá cena pronájmu je 1000 Kč měsíčně
plus služby.

Usnesení č. 49/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
pronájem nebytových prostor pro provoz
obchodu s potravinami panu Van Long Trin-

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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kovi za 1000 korun měsíčně plus služby
na dobu neurčitou s tříměsíční výpovědní
lhůtou.
a u k l á d á
starostovi podepsat s panemVan Long Trink
nájemní smlouvu.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

5. Usnesení č. 34/2023 Prověření
možnosti vymáhání škody
Předsedající prověřil možnosti náhrady ško-
dy za chybná rozhodnutí Lukáše Marka. Dle
vyjádření od externího právníka je vymá-
hání škody skoro nemožné a obec by zby-
tečně vynakládala finanční prostředky. Vy-
kácení cesty bylo zcela v rámci pravomocí
starosty. Výpověď paní Holubcové byla též
v pravomoci starosty a podepsaným smírem
nedošlo k rozhodnutí soudu o neplatnosti
výpovědi.

Usnesení č. 50/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
B e r e n a v ě d om í
že není možné vymáhat žádnou náhradu
škody po panu Lukášovi Markovi

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

6. Diskuze
Starosta Robert Marek informuje: kontejne-
rové stání na návsi se dočasně uzavře z dů-
vodu odkládání odpadu mimo určené nádo-
by. Kontejnery budou přesunuty za víceúče-
lovou budovu a budeme hledat vhodnější ře-
šení. Jakmile budou kontejnery na sklo vy-

vezeny, přemístí se vedle současného místa
na tříděný odpad. Občané o této změně bu-
dou informováni formou SMS, emailu. Jiný
vhodnější návrh nebyl.

26. 8. 2023 obec pořádá Sousedský den, kte-
rý bude probíhat na hasičské louce. Starosta
všechny srdečně zve. Následně v pátek před
poutí proběhne tradiční houpání na návsi
a to od 16 h do 17 h.Volné vstupenky se bu-
dou rozdávat na místě. Akce je určena pro
děti z Radimovic a děti, které mají v obci
prarodiče.

Vpondělí 4. 9. po pouti bude na náves přista-
ven velkoobjemový kontejner, který mohou
občané využít.

Další uzávěrka Zpravodaje bude 21. 9. 2023,
starosta vyzývá občany k možnosti podílet
se na příspěvcích.

Po upozornění Lukáše Marka informuje sta-
rosta o nahrávání diskuze za účelem
přesnějšího zápisu. Nikdo z přítomných ne-
byl proti.

Pan Hoffman vznesl dotaz, jak obec zajistí
ochranu jeho plotu na návsi, jelikož byl opa-
kovaně poškozen špatným parkováním. Sta-
rosta Robert Marek sděluje, že tuto věc vede
v patrnosti, ale obává se, že letos již nebude
realizována a to z důvodu vytíženosti. Snaží
se s panem Hoffmanem najít co nejlepší ře-
šení.

Dále se pan Hoffman dotazuje, jak to vypadá
s veřejným osvětlením. Starosta Robert Ma-
rek informuje, že poptal 3 firmy, ale bez vý-
sledku. Jedná se o realizaci veřejného osvět-
lení na cestě Vondrák. Pan Hoffman se nabí-
dl, že rád osloví další firmy, aby se zúčastnily
výběrového řízení.

PRO 6 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 4 PROTI 0 ZDRŽEL SE 2
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Paní Burdová se ptá, kdy dostane vyúčtování
za služby za obecní byt. Pan starosta sděluje,
že tato otázka byla již řešena a nabízí ter-
mín, ve kterém by se s paní Burdovou sešel
a celou situaci dořešil. Paní Burdová
se schůzkou nesouhlasí a trvá na co nejrych-
lejším vystavení vyúčtování. Pan starosta
Robert Marek ale namítá, že po minulé
schůzce, na které se ukázalo, že paní Bur-
dová s vyúčtováním nesouhlasí, by rád pře-
dešel situaci, kdy se vystaví vyúčtování
a paní Burdová s ním nebude opět souhlasit,
proto i nadále trvá na osobním setkání.

Pan Pavlíček by rád věděl, jaká je pracovní
náplň paní Holubcové. Starosta informuje,
že paní Holubcová je účetní. Paní místosta-
rostka doplňuje, že paní Holubcová zajišťuje
veškerou administrativu, které je opravdu
hodně. Pan Pavlíček se opět dožaduje odpo-
vědi, jak to vypadá ve věci probační a medi-
ační služby, která měla být paní Holubcovou
zneužita ve prospěch dcery. Sděluje, že má
své informace o tom, že byl porušen zákon.
Pan starosta s paní místostarostkou infor-
mují, že poslední zprávy od Policie ČR jsou
takové, že věc je odložena. Tudíž vyzývají
pana Pavlíčka, že pokud má doplňující
informace ohledně této věci, měl by je ne-
odkladně sdělit právě Policii ČR, která
se tímto zaobírá. Obecní úřad nové informa-
ce nemá. Pan Pavlíček na dotaz o jaké infor-
mace se jedná, odmítá zdroj sdělit. Pan
Pavlíček napadá postup současného zastupi-
telstva jak v otázce vyřešení sporu s paní Ho-
lubcovou, tak ohledně pochybení a finanční
kompenzace paní Holubcové. Plně souhlasí
a podporuje pana Lukáše Marka v jeho kro-
cích v pozici starosty. Pan Pavlíček stále kri-
tizuje postup současného zastupitelstva
v otázce vypořádání s paní Holubcovou. Ne-
líbí se mu, jakým způsobem byla věc vyřeše-
na. Pan starosta vysvětluje, že tuto situaci

konzultoval s několika nezávislými zdroji
a byl mu doporučen tento postup. Starosta
ještě dodává, že předchozí starosta Lukáš
Marek nepředal žádný spis ohledně výpově-
di paní Holubcové, zastupitelstvo rozhodlo
dle doporučení právníků. Veškeré doku-
menty, které se tohoto týkají, přišly poštou
od tehdejšího právního zástupce obce
až před cca 14 dny.

Lukáš Marek vyjádřil své znepokojení
ve věci probační a mediační služby a nechá-
pe závěr Policie ČR, když dle něj k zásadní-
mu pochybení došlo. Jmenuje příklad pro-
placení finanční odměny za členství ve vo-
lební komisi dcery paní Holubcové. Se zru-
šením výpovědi paní Holubcové nesouhlasí,
jelikož je přesvědčen, že všechny body byly
oprávněné. Závěrem starosta obce sděluje,
že všechny body, které byly vzneseny na pro-
bační amediační službu, byly doloženy a Po-
licií ČR věc odložena.

Paní Tomšů vyjadřuje svou podporu paní
Holubcové a je ráda, že ji zde máme a že
nám pomáhá. Ráda by na zastupitelstvech
řešila otázky, které jsou pro Radimovice zá-
sadní. Pan starosta s paní Tomšů souhlasí
a vyzývá ke klidu. Znovu vysvětluje,
co obecní zastupitelstvo vedlo k uzavření
smíru s paní Holubcovou. Za svým roz-
hodnutím si stojí. Navíc je paní Holubcová
v každodenním kontaktu s oběma účetními,
které jsou v zastupitelstvu. Jakékoli sporné
otázky tím pádem může řešit ihned.

Paní Burdová opět otevřela otázku přefaktu-
race energií za obecní byt. Nesouhlasí s ta-
rifem, který je zde nastaven. Odmítá platit
energii za sazbu, která je nastavena
na obecní byt. Pan starosta sděluje, že tuto
sazbu platil i předchozí nájemce a tudíž
pokud ona chtěla sazbu jinou, měla jednat
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s předchozími starosty. V současné chvíli se
dle pana starosty nedá již nic dělat. Lukáš
Marek závěrem doporučuje paní Burdové
obrátit se na úřad pro ochranu spotřebitele.

Pan Kracík by rád věděl, zda je možné odvá-
žet ořezané větve na pozemek za rybníkem.
Pan starosta Robert Marek by rád počkal
s odvozem na toto místo až od září. Do té
doby je možné využívat kompostárnu

na Malém Rohozci. Zde stačí předložit OP
a sdělit, že náklady na likvidaci přebírá obec
Radimovice. Na posečenou trávumohou ob-
čané využívat stále návěs traktoru, který
je umístěn za víceúčelovou budovou.

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno
v 18:52 hod.

Zápis ze zasedání zastupitelstva 18. 9. 2023

Přítomno: 5 zastupitelů, 11 občanů

Oznámení o termínu zasedání zastupitelstva
vč. programu bylo vyvěšeno na úřední desce
dne 11. 9. 2023.

1. Zahájení – schválení programu,
jmenování zapisovatele a ověřovate-
lů zápisu
Program zasedání:
1. Zahájení – jmenování zapisovatele

a ověřovatelů zápisu.
2. Kontrola zápisu z minulého jednání
3. Výběrové řízení VO lokalita 13 (Vond-

rák)
4. Kupní smlouva cesta Lanková/Šulc.
5. Výpověď společného školského obvodu

/školka Paceřice
6. Mimořádná inventura majetku
7. Stanovení úkolů finančnímu a kont-

rolnímu výboru zastupitelstva obce
8. Kamerový systém obce
9. Diskuze

Program jednání byl doplněn o body:
• Axion podpis smlouvy na instalaci FVE

na obecní úřad
• Asfaltový povrch cesta Vondrák/Žitňan
• Odstoupení člena kulturní komise

Námitky proti programu: nejsou
Zapisovatelem byl určen: Hana Hanušová
Ověřovatelé zápisu: Michaela Hlaváčková,
Vladimír Kracík

Hlasování:

Program jednání byl schválen.

2. Kontrola zápisu z minulého
jednání
• Usnesení č. 22/2013 – trvá (uzavření

kupní smlouvy)
• Usnesení č. 2/2021 – trvá (aktualizace

nařízení zimní údržba)
• Usnesení č. 32/2022 – trvá (sportoviště)
• Usnesení č. 32/2023 – nesplněno (in-

ventarizace majetku do 31.8.2023)

3. Výběrové řízení VO lokalita 13
(Vondrák)
Předsedající přednesl informace o výbě-
rovém řízení na veřejné osvětlení. Přišly
3 nabídky:
1. nabídka → František Hoffman za celkovou
částku 123 345 Kč bez DPH,
2. nabídka → Petr Kotek KAPEKO CZ s.r.o.

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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za celkovou částku 165 110 Kč bez DPH,
3. nabídka → Artemis Net s.r.o. za celkovou
částku 154 875 Kč bez DPH.

Usnesení č. 51/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
U k l á d á
Starostovi obce objednat instalaci veřejného
osvětlení v lokalitě 13 (cesta Vondrák) za
123 345 Kč bez DPH od Františka Hoffmana.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení přijato

4. Kupní smlouva cesta Lanková/
Šulc
Předsedající konstatoval, že byly splněny
všechny podmínky definované ve smlouvě o
smlouvě budoucí na odkup cesty v lokalitě
Lanková/Šulc a navrhl podepsat kupní
smlouvu. Mělo by se jednat o odkup pozem-
ků v k.ú. Radimovice u Sychrova čísla po-
pisné 1011/5, 1060/3, 1060/12, 1273, 1016/5,
1016/6.

Usnesení č. 52/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
odkup cesty na pozemcích č.p. 1011/5,
1060/2, 1060/12, 1273, 1016/5, 1016/6 v k.ú.
Radimovice u Sychrova za cenu 1,- Kč od Si-
mony Lankové, Josefa Šulce a Michala
Bobka
a U k l á d á
Starostovi obce podepsat kupní smlouvu.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

5. Výpověď společného školského
obvodu /školka Paceřice
Předsedající informuje zastupitelstvo obce
o výpovědi Dohody o vytvoření společného
školského obvodu od obce Paceřice, která
byla doručena 29.8.2023. Výpovědní lhůta je
jeden rok. Výpověď je bez uvedení důvodu.

Usnesení č. 53/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
B e r e n a v ě d o m í
Výpověď dohody o vytvoření společného
školského obvodu od obce Paceřice
a U k l á d á
starostovy obce prověřit možnost výstavby
vlastní školky vedle víceúčelové budovy.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

6. Mimořádná inventura majetku
Jelikož nebylo splněno usnesení 32/2023
navrhuje předsedající prodloužit termín pro
mimořádnou inventarizaci majetku
do 30. 11. 2023

Usnesení č. 54/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
přesun termínu mimořádné inventarizace
majetku do 30. 11. 2023

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo schvá-
leno

7. Stanovení úkolů finančnímu a
kontrolnímu výboru zastupitelstva
obce

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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Usnesení č. 55/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
p o v ě ř u j e
a) kontrolní výbor provést kontrolu plnění
usnesení za období 01/2023-06/2023
b) finanční výbor provést kontrolu plnění
rozpočtu za období 01/2023-06/2023
a u k l á d á
výborům zastupitelstva obce předložit za-
stupitelstvu obce zápis z provedených kont-
rol do 30.10.2023

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

8. Kamerový systém obce
Předsedající navrhl vybudovat v obci kame-
rový systém, který by dohlížel na obecní
úřad, průjezd hlavní komunikací obce, ná-
ves a dočasně zrušené kontejnerové stání na
návsi. Předpokládané náklady investice jsou
cca 150 000 Kč.

Usnesení č. 56/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S c h v a l u j e
vybudování kamerového systému v obci Ra-
dimovice
a u k l á d á
vybudovat kamerový systém, který bude do-
hlížet na pořádek v obci

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

9. Axion podpis smlouvy na instalaci
FVE na obecní úřad
Předsedající přednesl nabídku
od společnosti Axion engieneering s.r.o
na zajištění dotace pro instalaci solární elek-

trárny. Předpokládaná investice 1 600 000 Kč
dotace 75% z programu RES+, takže by to
obec vyšlo na cca 400 000 Kč. Jednalo by se o
elektrárnu o výkonu cca 40500 Wp s bateri-
ovým úložištěm o kapacitě 53 kWh. Energie
by se primárně využívala pro pokrytí spotře-
by úřadu a noční svícení VO.

Usnesení č. 57/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
S c h v a l u j e
nabídku od společností Axion engieneering
s.r.o
a u k l á d á
starostovy obce podepsat smlouvu
se společností Axion engieneering s.r.o
Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

10. Asfaltový povrch – cesta Vondrák
/Žitňan
Předsedající přednesl záměr dokončení
asfaltového povrchu na cestě Vondrák/Ži-
tňan.
Obec oslovila několik firem na realizaci
a dostala 5 nabídek:

Dále informuje zastupitelstvo, že je potřeba
opravit vjezd k panu Kafkovi na nové cestě
Kafka/Bryknar.

Usnesení č. 58/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
u k l á d á
Starostovi obce, aby vešel do jednání
se společností JK Asfalt a dojednal finální

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

Firma Cena s DPH Poznámka

1 Silnice Servis Group 1 327 672,50 Kč bez obrubníků

2 JK Asfalt s.r.o 652 885,75 Kč Bez obrubníků, bez
kamení

3 Asfaltujeme CZ 928 766,81 Kč bez obrubníků

4 Colas CZ 1 089 623,15 Kč bez obrubníků

5 Asano 954 223,57 Kč oprava obrubníků v
ceně

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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cenu včetně opravy vjezdu u pana Kafky
na cestě Kafka/Bryknar.

Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

11. Odstoupení člena kulturní komi-
se
Předsedající informoval zastupitele, že ob-
držel žádost od Jiřího Zaplatílka na odstou-
pení z kulturní komise z důvodu velkého
pracovního vytížení. Dále navrhuje na jeho
místo schválit nového člena pana Víta
Jenšovského

Usnesení č. 59/2023
Zastupitelstvo obce po projednání
B e r e n a v ě d o m í
Odstoupení pana Jiřího Zaplatílka z kulturní
komise
a s c h v a l u j e
na jeho místo nového člena kulturní komise
pana Víta Jenšovského
Hlasování:

Výsledek hlasování: usnesení bylo přijato.

11. Diskuze
Starosta informuje občany o tom,
že se pracuje na přípojce vody a elektřiny na
obecní pozemek na návsi. Změna územního
plánu pro novou prodejnu je v běhu.

Obec má plán na návrat kontejnerů na ná-
ves, kde by měl být instalován kamerový
systém a časové uzavírání přístupu
ke kontejnerům

Dále Obec pracuje na záměru převodu spor-
toviště ze Sokola na obec, pan Bělonožník

i další členové Sokola jsou tomu nakloněni.
Smluvní dokumentaci vypracuje Mgr. Mi-
chaela Hlaváčková. Vše musí být následně
schváleno na valné hromadě.

Pan Starosta sděluje stavy účtů obce
k 31. 8. 2023:
• Běžný účet u KB: 4 696 684,74 Kč
• Termínovaný vklad u KB: 3 000 000 Kč
• Účet u ČNB: 611 047,12 Kč

Pracujeme také na ČOVza obecním úřadem,
kde kvůli tomu proběhl i prořez a kácení ze-
leně.

Pan Čáp by rád věděl kde budou instalovány
kamery, které chce obec vybudovat na ná-
vsi. Byl by nerad, kdyby byly před jeho do-
mem. Pan starosta Robert Marek vysvětluje,
že bychom rádi kamery instalovali
u kontejnerového stání.

Paní Čápová má obavu, aby nebyli 24 hodin
monitorováni, když mají na návsi vjezd a vý-
jezd a nevědí kdo to na úřadě bude sledovat.
Pan starosta uklidňuje sdělením, že na obci
nebude nikdo sedět a monitorovat kame-
rový systém. Kamerový systém bude použit
vždy zpětně z nějakého důvodu – vandalis-
mus apod. Kamery budou zaměřeny
na vjezd na náves.
Pan Čáp s panem starostou komunikují typ
kamer, který bude v obci umístěn a tím je
typ směrový, proto budou na návsi kamery
umístěny 3.
Pan Kafka upřesňuje důvod použití smě-
rových kamer a tím je jejich funkce přiblí-
žení. Dále pan starosta doplňuje, že hlavní
důvod je ten, abychom mohli případně za-
ostřit na SPZ vozidla.

Paní Šrytrová by ráda věděla, zda máme již
nějaké cenové nabídky na kamerový sys-

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0

PRO 5 PROTI 0 ZDRŽEL SE 0
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tém. Pan starosta sděluje, že máme zatím
nabídku jednu. Vše je zatím v jednání.

Dále se paní Šrytrová dotazuje, zda byla udě-
lána nějaká finanční analýza kolik by školka
stála a zda by na to obec měla prostředky.
Pan starosta vysvětluje, že se nejdříve musí
udělat projekt na jehož základě bude nějaká
analýza. V tuto chvíli jsme na začátku, záleží
na dotacích. Doteď byly dotace 90/10. Nyní
budeme pracovat na studii.
Paní Šrytrová by ráda věděla z jakých zdrojů
by obec chtěla dotaci získat a dává na zvá-
žení zda bychom se nechtěli propojit
s Turnovem, který bude přistavovat oddě-
lení školky.
Paní Hanušová se ptá paní Šrytrové, kde se
nová školka v Turnově bude stavět. Paní
Šrytrová informuje, že ve Zborovské.
Pan Pavlíček si myslí, že výpověď školky Pa-
ceřice je z důvodu neodeslání příspěvku
z obce na provoz školky.
Pan starosta upřesňuje, že měl jednání pří-
mo se starostou Paceřic, který bohužel z dů-
vodu demografického vývoje musí spádovi-
tost zrušit. Jinak by neměli místo ani pro
vlastní děti.
Pan Pavlíček si myslí, že obec neposlala
školce peníze, což pan starosta vyvrací.
Paní Hanušová sděluje, že schválené peníze
na MŠ Paceřice a ZŠ Radostín, každé
po 10 000 Kč byly zaplaceny.
Pan Hoffman je přesvědčen, že na žádném
zastupitelstvu se toto neprojednávalo s vý-
jimkou příspěvku pro ZŠ v Liberci.
Paní Hlaváčková doplňuje, že vše bylo
schválené v rozpočtu a rozpočet byl řádně
zveřejněn.
Paní Hanušová dovysvětluje důvody, které
vedly školu i školku ke zrušení spádovitosti
a tím jsou nová nařízení. I přesto se ale do ZŠ
Radostín příspěvek odesílal.
Pan Pavlíček se ptá, kde vezme obec peníze

na všechny věci.
Paní Hanušová odpovídá, že zatím řešíme
pouze projekty.
Pan Pavlíček vypočítává kolik co stojí, načež
ho pan starosta vyzývá, aby někdy přišel
a pomohl s nápady jak v těchto situacích po-
stupovat.

Paní Čápová vznesla dotaz, zda se ještě
plánuje obchod.
Pan starosta RobertMarek upřesňuje, že ob-
chod visí na územním plánu, který je
v projednávání již minimálně rok.
Paní Hlaváčková konkretizuje, že je celá věc
již v pokročilém stádiu. Pan starosta doplňu-
je, že pak bude následovat veřejné zasedání
a projektant musí dokončit změny.
Pan starosta uklidňuje, že obchod je stále
prioritou. Na pozemku se již pracuje na pří-
pojce vody a elektřiny.
Pan Hoffman sděluje, že viděl pracovnici
realitní kanceláře, která si pozemek fotila.
Paní Hlaváčková se domnívá, že toto může
být normální postup realitní kanceláře,
nicméně o tom nic nevíme.
Paní Hanušová ještě dodává, že jsme všichni
rádi za to, že bývalý starosta Ondřej Zoubek
pozemky pro obec koupil, takže díky němu
s nimi můžeme dál pracovat.

Martin Kára se ptá, zda budeme řešit spá-
dovitost s okolními obcemi dřív než by
se školka postavila.
Robert Marek sděluje, že s nimi jednat musí-
me, ale kapacity jdou plné a okolní obce
mají svoje plány k nimž rozšiřování škol
či školek nepatří.

Paní Šrytrová se ptá na demografický vývoj
obce.
Paní Hanušová odpovídá, že ve spolupráci
s Petrou Rakoušovou děláme první kroky.
Rádi bychom oslovili okolní obce a navázali
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spádovitost, pokud by realizace školky do-
padla.

Paní Šrytrová se ptá na možnou kapacitu
školky.
Robert Marek informuje, že maximálně 28
dětí – 2 třídy. Demografický průzkummá vy-
pracovaný Turnov.
Paní Šrytrová radí kam bychom se měli ob-
rátit pro více informací.

Pan Hoffman si myslí, že na provoz školky
nebude mít obec peníze.
Robert Marek sděluje, že učitelé jsou
hrazeni státem, který dává na každé dítě pří-
spěvek 16 tis za rok. Provoz tedy zajištěný je.
Nějaké informace již k tomuto máme zjiště-
ny.
Paní Hanušová opět informuje, že jsme
na začátku a nové podněty jsou vítány.
Pan Pavlíček se ptá na spolufinancování
školky v Paceřicích a školy v Radostíně.
Robert Marek již vedl o tomto jednání
a spolufinancování nechtějí
.
Pan Pavlíček by rád věděl, zda by projekt na
návsi nešel předělat na dětskou skupinu
místo hospody.
Pan Hoffman ho opravuje, že pozemek byl
koupen pouze na vybudování obchodu.
Paní Hlaváčková doplňuje, že jsme chtěli,
ale že přístavba u víceúčelové budovy by
byla rychlejší.
RobertMarek ještě upřesňuje, že dětská sku-
pina je placena rodiči nikoli státem a to i bez
příspěvku pro obec.

Pan Pavlíček se ptá, kolik se zde narodí dětí.
Paní Hlaváčková vysvětluje, že za po-
sledních párměsíců se narodily děti 4, ale že
vše zatím zjišťujeme a zvažujeme všechny
možnosti.
Paní Čápová se ptá, zda by byla budova školy

samostatná či by to byla přístavba.
Robert Marek sděluje, že by to byla přístav-
ba.

Pan Hoffman by rád věděl kam odkládat vět-
ve z ořezu.
Robert Marek informuje, že se mohou
odkládat na místo u rybníka.

Pan Dvořák se ptá, zda nám nabídka se za-
jištěním fotovoltaické elektrárny spadla
z nebe.
Robert Marek vysvětluje, že prakticky ano.
Pan Dvořák má obavu, aby firma vše stihla
včas a zároveň aby střecha obecního úřadu
unesla panely elektrárny.
Robert Marek ujišťuje, že realizace je do
2 let. Firma vše zjistí a zajistí.
Pan Dvořák si nedovede představit napojení
na veřejné osvětlení a rád by vědět kde bude
bateriové úložiště. Zároveň má obavu o to,
aby se nemusely rozkopávat chodníky či si-
lnice.
Pan Havel se nabízí s pomocí či radou, má
již bohaté zkušenosti.
Pan Kracík informuje, že jsme si zjišťovali
reference na tuto firmu a ty nás vedly k dů-
věře, že to stihnou a zvládnou.
Pan Dvořák to vnímá jako dobrý nápad
Robert Marek ještě doplňuje, že dotační
program RES+ stále prodlužují a pro obce je
dotace 75%. Pokud to z nějakého důvodu ne-
půjde, náklady na projekt se dělí půl na půl.
Je přesvědčený, že záměr je dobrý.

Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno
v 18:59 hod.
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Odstranění
kořenů lip na
návsi

ADRA

Vážení spoluobčané, několika větami se vrátím k akci pro ADRU, kterou obec pořádala.
Sbírka byla veliká a naše radost také. Radost však netrvala dlouho. Zaměstnanci ADRY nám
poslední várku věcí již nevzali. Bylo nám sděleno, že značnou část věcí museli vyřadit, je-
likož se jednalo o roztrhané, špinavé věci k nepoužití. Jelikož sdělení pro nás bylo velice
nepříjemné, další podobnou akci již pořádat nebudeme.

Kamerový systém

Obec plánuje in-
stalovat v Radimovi-
cích bezpečností ka-
mery, které by mo-
nitorovaly náves,
Obecní úřad a prů-
jezd obcí.
Jako obec chceme
mít pod dohledem
pořádek u kontejne-
rového stání a v oko-
lí obecního úřadu.
Kamery nebudou
volně přístupné z in-
ternetu.

Co by měl kamerový systém snímat je vidět na obrázku. Budeme rádi, když nám pošlete
vaše doporučení nebo připomínky na email starosta@radimovice.cz.

–V.T.

–Robert Marek

–foto Lenka Bursová
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Setkání seniorů – 22. července

V měsíci červenci se již tradičně pořádala
akce pro naše seniory. Setkání, které mělo
proběhnout venku, nakonec proběhlo
veVíceúčelové budově, kde hrála do té doby
nám všem neznámá hudební skupina Poho-
da pana Tichého. Přestože nebyla účast
na počet seniorů obce tak hojná, zábava a at-
mosféra celý večer byla naprosto úžasná.

Setkání zahájil starosta obce, celý večer
se všem věnoval, s každým popovídal a do-
šlo i na taneček.

Přítomní zastupitelé se hostům věnovali,
došlo i na debaty ohledně chodu naší obce

a i na podnětné návrhy ze stran nejstarších
občanů. Jinak se všichni dobře bavili, v tan-
cování nezaháleli, což dokazoval často plný
taneční parket. Nenašel se nikdo, kdo by si
postěžoval na večeři, podával se kuřecí řízek
s bramborem a zeleninovou oblohou a dva
velice chutné zákusky s možností výběru
kávy nebo čaje. Celý večer velice rychle ute-
kl, většině se domů nechtělo, ale vše jednou
končí. Velikou zásluhu na překrásném veče-
ru měla skupina Pohoda.

Tak naši vážení senioři OPĚT ZA ROK !!!!

Den Sousedů – 26. srpna

Blížil se konec prázdnin, což znamená, že
nastal čas na tradiční setkání sousedů. Ten-
tokrát bylo naplánované na hasičské louce.
Vše jsme pečlivě naplánovali, jelikož pří-
prava technického zázemí je značně ná-
ročná. Hlavně jsme sledovali předpověď po-
časí, která nám nebyla zrovna nakloněná.

Nakonec bylo rozhodnuto!!! Akce proběhne
ve Víceúčelové budově.

Dopolední program s názvem Poznej Radi-
movice se – i když za deštivého počasí –
uskutečnil. Sešlo se několik odvážných rodi-
čů s dětmi, ale i několik jednotlivců, kteří se
na vytyčenou trasu vydali.

Co se týká odpolední akce, někdy se vyplatí
více improvizovat než plánovat. Narychlo
bylo připraveno posezení jak venku, tak i na
sále. Každý si mohl zvolit, kde bude sedět.
Nebylo snad nikoho, kdo by nedonesl
drobné občerstvení vlastní výroby a nenabí-
dl přítomným sousedům. Venku se grilovalo
výborné maso, v patře se čepovalo pivo
a úžasná obsluha nosila pivko hostům i ven.
Okolo sedmé hodiny se všichni přesunuli na
sál, kde již hrál skoro všem známý Milan
Šifta. Z hektického začátku se nakonec stala
super zábava, kterou si všichni patřičně
užili. Někdy lepší neplánovat !!!! Tak souse-
dé, opět za rok a ve větším počtu.

–V.T.

–V.T.
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Mohelské ostrovy 2023

Po pauze způsobené epidemií covidu
a částečně asi také určitou generační výmě-
nou, jsme se rozhodli obnovit tradici
společného prázdninového stanování rodi-
čů s dětmi s názvem „Mohelské ostrovy“.
Od jednoho z tatínků jsem se dokonce do-
zvěděl, že se této akce zúčastnil už jako dítě.
Jako „naplavenina“ jsem neměl tušení, jak
hluboko do historie sahají kořeny Ostrovů
a je potěšující (a zároveň zavazující), že mů-
žeme navazovat na něco, co funguje už tak
pěknou řádku let.

V termínu od 28. do 30. července se na louce
u Mohelky v Radostíně sešlo celkem 8 tatín-
ků a 13 dětí, kteří společně strávili příjemný
víkend. Díkymezinárodní účasti semezi sta-
ny ozývala kromě češtiny také angličtina
a slovenština, ale společnou řeč, kterou bylo
připravit zajímavé chvíle pro dětskou část
osazenstva tábora, rychle našli všichni. Pro
řadu dětí, kterýmbylo od necelých 3 do 8 let,

to bylo vůbec první setkání se spaním pod
stanem, s vařením nad ohněm a s celo-
denním pobytem v přírodě. Jsem si jistý,
že každé z nich bude mít na co vzpomínat.

Krom jiného si děti užily koupání v řece, nej-
různější hry, ukázku rozdělávání ohně bez
použití zápalek a hlavně lanovou dráhu, jejíž
obsluha stála mnoho sil nejednoho z tatínků
a u které se pravidelně tvořila fronta natě-
šených dětí.

Věřím, že si stanování užili všichni zúčastně-
ní stejně jako já, a že se příští rok v mi-
nimálně stejném počtu opět setkáme.

Na závěr bych rád poděkoval všem, kteří
se na organizaci a bezproblémovém průbě-
hu Mohelských ostrovů podíleli - ať už se-
káním louky, stavěním stanů, převozem po-
třebného materiálu, prací v polní kuchyni,
poskytnutím elektrocentrály (točený je to-
čený!), hrou na kytaru u večerních táborá-
ků, stavbou lanové dráhy... Bez Vás všech by
podobná akce nebyla možná! Díky!!!

–Martin Kára
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Hasiči radí občanům

Čištění, kontrola a revize spalinové
cesty
Začíná nám topná sezóna. Abychom si ušet-
řili starosti způsobené nefunkčními tepelný-
mi spotřebiči a komíny, neměli bychom
podcenit přípravu. Požární bezpečnost
tepelných spotřebičů a komínů by měla být
v podzimním období jednou z našich prio-
rit.

Spotřebiče dělíme podle druhu spalované
látky na spotřebiče na tuhá, kapalná
a plynná paliva. Pro každý druh spotřebiče
platí jiná pravidla pro jejich provoz a údrž-
bu. Proto je nutné vždy při jejich užívání po-
stupovat v souladu s návodem výrobce.
Kromě spotřebičů je nutné pečovat o spali-
nové cesty neboli komíny. Pokud jsme
provozovatelé spalinových cest měli
bychom pamatovat na povinnosti souvisejí-
cí s jejich provozem, které jsou stanoveny
zákonem č. 133/1985 Sb., o požární ochraně
a vyhláškou č. 34/2016 Sb., o čištění, kont-
role a revizi spalinové cesty.

Revizi spalinových cest může provádět vý-
hradně oprávněná osoba, kterou je zároveň
držitel osvědčení revizního technika spali-
nových cest. O výsledku revize vyhotoví
Zprávu o revizi spalinové cesty, jejíž ne-
dílnou součástí je Technický protokol revize
spalinové cesty. Revize se provádí před uve-
dením do provozu, při každé stavební
úpravě komínu, při změně druhu paliva při-
pojeného spotřebiče, před připojením spo-
třebiče do nepoužívané spalinové cesty,
po komínovém požáru, při vzniku trhlin ve
spalinové cestě, popř. při důvodném pode-
zření na výskyt trhlin ve spalinové cestě.
Revize se provádí taktéž před výměnou spo-
třebiče paliv s výjimkou výměny spotřebiče

stejného druhu, typu, provedení a výkonu
za podmínky, že způsobilost spalinové cesty
je potvrzena zprávou o provedení čištění
a kontroly spalinové cesty.

Čištění spalinové cesty provádí oprávněná
osoba, kterou je držitel živnostenského
oprávnění v oboru kominictví a v případě
spotřebičů s výkonem do 50 kW včetně, mů-
žeme čištění provádět i svépomocí. Hasiči
však i v tomto případě radí neželet peněz
a obrátit se na odborníky!

Kontrola spalinové cesty se provádí po jejím
vyčištění. Kontrolu provádí oprávněná oso-
ba, kterou je držitel živnostenského
oprávnění v oboru kominictví. Při kontrole
se posuzuje zda stav a provedení spalinové
cesty v době kontroly odpovídá technickým
požadavkům, podle kterých byla navržena
a provedena a bylo zahájeno její užívání; zda
stav a provedení spalinové cesty zajistí, aby
byly bezpečně odvedeny a rozptýleny
do volného ovzduší spaliny od všech připo-
jených spotřebičů; zda je zajištěn volný
a bezpečný přístup ke spalinové cestě a k je-
jím vybíracím, vymetacím, kontrolním, mě-
řícím a čisticím otvorům; zda je dodržena
bezpečná vzdálenost spalinové cesty od hoř-
lavých předmětů a stavebních hmot třídy
reakce na oheň B až F; zajištění požární bez-
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Příběhy pěstounství z Libereckého kraje

Marcela – Když je alkohol víc než srdce
Jmenuji se Marcela. Je mi 18 let, ráda kres-
lím a poslouchám hudbu, uklidňuje mě to.
Dneska už mám cíl - za rok skončím střední
zdravotnickou školu a chci být ošetřova-
telkou na dětském oddělení. Vždycky to tak
ale nebylo... Mám pět sourozenců. Dva jsou
už dospělí, jedna sestra žije v „diagnosťáku“.
Já jsem společně s dvěma mladšími souro-
zenci vyrůstala umámy, které byla přednější
vodka než my. Zažili jsme si žebrání o jídlo
i šikanu. Mámu jsme nezajímali.

Nebyli jsme jako ostatní, byli jsme
z „tý divný rodiny“, neznali řád, do školy
jsme chodili i špinaví a neplnili žádné po-
vinnosti. Naštěstí se objevila teta. Teta, která

třem dětem zlepšila život o tisíc procent,
když nás před šesti lety přijala do své péče
a zachránila před děcákem. Naše máma
už nežije, ale my jdeme dál, teď už máme
i vizi a budoucnost. Teto, díky!

pečnosti stavby, zvláště při prostupu spali-
nové cesty vodorovnými a svislými stavební-
mi konstrukcemi, půdním prostorem nebo
střechou a vývodů spalin obvodovou stěnou;
nedošlo-li ke zemně jejího stavebně tech-
nického stavu; zda nedošlo k zásadním

změnám oproti stavu zjištěnému při minulé
kontrole nebo revizi.

Nezapomeňme! Štěstí přeje připraveným!

Příběh na této stránce byl publikován
v rámci kampaně Libereckého kraje „Mít
domov a rodinu – samozřejmost, nebo
vzácnost“.

Další skutečné příběhy dětí, které vyrůs-
tají v pěstounské péči najdete na webu
kampaně (www.rodinalk.cz/). Můžete
tak jejich prostřednictvím nakouknout
na to, jakými životními peripetiemi si
děti ve svém věku již prošly, jaké to je vy-
růstat v pěstounské rodině a jak důležité
jemít blízkou osobu, která poskytne bez-
pečnou náruč, lásku a porozumění.

Vpříběhu byla změněna jména. Text i fo-
tografie jsou autorizovány náhradní ro-
dinou.

–kpt. Ing. Alena Sládková,
HZS Libereckého kraje

https://www.rodinalk.cz/


16

ZPRAVODAJ OBCE RADIMOVICE | Periodický tisk územního samosprávného celku
Obec Radimovice | Evidováno MK ČR E 15327
Vychází: 1 × za 2 měsíce zdarma, ročník XX, č. 5., počet výtisků 150
VYDAVATEL: Obec Radimovice, Radimovice 47, 463 44 Sychrov. IČ 00671932
REDAKČNÍ RADA: Miloslav Rejha

Příspěvky do zpravodaje posílejte na:

m.rejha@gmail.com
nebo na adresu

Obec Radimovice,
Radimovice 47, 463 44 Sychrov

Uzávěrka příštího čísla:

23. 11. 2023

Kalendář plánovaných akcí

7. října – Nejtvrdší hasič vyhraje
– soutěž pro děti z Radimovic a okolí od 5 do 17 let, zahájení akce v 14:00 na hasičské louce,
v případě deště se akce nekoná

8. října – Podzimní obecní výlet – Festival ptactva
– sraz v 8:55 na nádraží, vlakem do Příšovic, obejdemeVelký Písečák, délka trasy cca 6,5 km,
s sebou vhodnou obuv a kdo má, tak dalekohled

14. října – Drakiáda

11. listopadu – Adventní dílny

https://www.mkcr.cz/databaze-periodickeho-tisku-pro-verejnost-cs-978?do[loadP]=1&item.id=7847
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